	Mówiąc o upodobaniach używamy wyrażeń:
	Mówiąc o tym, czego nie lubimy, używamy wyrażeń:

	I quite like it.  Nawet to lubię.
It looks brilliant. To wygląda wspaniale.
I love it. Uwielbiam to./ Kocham to.
I think it`s great. Sądzę, że to jest wspaniałe.
I think it`s ok. Sądzę, że to jest dobre.
It`s quite nice. To jest całkiem ładne.


	I hate it. Nie cierpię tego.
I really don`t like it. Naprawdę togo nie lubię.
[bookmark: _GoBack]I think it`s terrible. Sądzę, że to jest okropne.



